

Financial Offer: Providing Drinking Water to Al-Hol camp

العرض المالي: تجهيز مياه الشرب لمخيم الهول

#	Items Description	وصف العناصر	UNIT الوحدة	UNIT PRICE (USD) سعر الوحدة بالدولار الامريكى	Estimation Quantity per Day الكمية المقدرة لليوم الواحد	Estimated Days required الأيام المقدرة المطلوبة
1	Drinking water trucking from sources of drinking water to Al-Hol camp and distribute it inside the camp (The cost includes all required process to ensure safe delivering of Water to beneficiairie), The daily Qty to be 280 cubic meters per day in winter	نقل مياه الشرب من مصادر المياه الصالحة للشرب الى مخيم الهول وتوزيع المياه داخل المخيم (تتضمن كل الاجراءات اللازمة لضمان الوصول الامن للمياه الى المستفيدين)، الكمية اليومية تكون حوالي 280 متر مكعب باليوم في فصل الشتاء	Cubic meter		280	145
2	Drinking water trucking from sources of drinking water to Al-Hol camp and distribute it inside the camp (The cost includes all required process to ensure safe delivering of Water to beneficiairie), The daily Qty to be 410 cubic meters per day in Summer	نقل مياه الشرب من مصادر المياه الصالحة للشرب الى مخيم الهول وتوزيع المياه داخل المخيم (تتضمن كل الاجراءات اللازمة لضمان الوصول الامن للمياه الى المستفيدين)، الكمية اليومية تكون حوالي 410 متر مكعب باليوم في فصل الصيف			410	220

NOTE:

- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- The Service must delivered to Al Hol Camp, as per the instruction of Our Organization's Supervisor. and as per monthly order letter.
- The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al Hol Camp in North East SYRIA.
- The service plan would be as per the details in the scope of work.

ملاحظة:

ننظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
 لننظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع بركة واحدة، ويمكن تجزئة العطاء بس أكبر من بركة.
 التسليم الخدمات المذكورة اعلاه الى مخيم الهول في شمال بئر سوريا وحسب الخطة المقدمة من قبل مبيرف المبروع للمنظمة، ووفقا لخطاب الطلب الشهري. .
 لسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل والتسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في مخيم الهول في شمال بئر سوريا .
 5. ستكون خطة الخدمة حسب التفاصيل في نطاق العمل

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp:

Date of Signing: _____